
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Rakamaz Város Önkormányzata Pénzügyi Bizottságának 2015. 

október 21. napján 830 órától a Rakamazi Közös Önkormányzati 
Hivatal tanácstermében megtartott üléséről. 

 
Jelen vannak:  Fotta Csaba elnök, 
   Krausz Csaba bizottsági tag,  
    
   Bodnár László polgármester, 
   Dr. Kóder László jegyző,   
 Kiss Tímea pénzügyi irodavezető, 
 Kőpájer Istvánné jegyzőkönyvvezető. 
 
Távolmaradását előzetesen bejelentette: 
 
   Szin Zoltán bizottsági tag. 
 
 
Fotta Csaba a Pénzügyi Bizottság elnöke köszönti a bizottság tagjait és a 
jelenlévőket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a három bizottsági 
tagból 2 fő bizottsági tag jelen van. Ezt követően az ülést megnyitja. 
 
 
Fotta Csaba elnök javaslatot tesz arra, hogy a meghívóban szereplő napirendi 
pontokat tárgyalja meg a bizottság.  
 
 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi napirendi pontok 
tárgyalását fogadta el: 
 
1.) Rakamaz, Szent István út 136. szám előtti kerékpárútban keletkezett károk 

helyreállítására beérkezett árajánlat megtárgyalása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
2.) Közmunka program, településüzemeltetési, konyhai feladatok koordinátora 

munkakör betöltése. 
Előadó: Bodnár László polgármester 
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3.) Iskolaorvosi feladatok ellátására megbízási szerződés kötése. 

Előadó: Bodnár László polgármester 
 
4.) A Beregvíz Víz- és Csatornamű Üzemeltető és Szolgáltató Kft. elbirtoklási 

kérelmének megtárgyalása. 
Előadó: Bodnár László polgármester 

 
 
1. napirendi pont: Rakamaz, Szent István út 136. szám előtti kerékpárútban 

keletkezett károk helyreállítására beérkezett árajánlat 
megtárgyalása. 
Előadó: Bodnár László polgármester  
 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
2015. augusztus 14-én vis maior támogatás iránti kérelmet nyújtottunk be a 
Rakamaz, Szent István út 136. szám előtti kerékpárútban, a rendkívüli esőzések 
miatt keletkezett károk helyreállításához. A munkálatok elvégzéséhez 519 ezer 
forint előleget már megkaptunk és a pályázat keretében még 300 ezer forint 
kifizetése fog megtörténni. A munkálatok elvégzésére árajánlatot kértünk a 
Tiszamelléki Mélyépítő Kft-től, aki 1.089.182.- Ft + ÁFA összegű ajánlatot tett. 
Azért tartom célszerűnek egy szakértő céggel elvégeztetni a helyreállítást, mert 
a ház tartószerkezetét érinti a helyreállítás, és ez szakember munkáját teszi 
szükségessé. A szakértői vélemény fényképeket is tartalmaz, melyből látható, 
hogy az érintett ház alatt lévő régi terméskőből létesített pince fugáján keresztül 
bejut az iszap a pincébe. A helyreállítás során meg kell oldanunk az ingatlan 
előtti csapadékvíz akadálymentes elfolyását.  
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
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Rakamaz Város Önkormányzata 

Pénzügyi Bizottságának 
146/2015. (X.21.) számú 

h a t á r o z a t a  
 
Rakamaz, Szent István út 136. szám előtti kerékpárútban keletkezett károk 

helyreállítására beérkezett árajánlat megtárgyalása 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A Rakamaz, Szent István út 136. szám előtti kerékpárútban keletkezett károk 
helyreállítására beérkezett árajánlatot megtárgyalta, a határozat-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 

 
2. napirendi pont:  Közmunka program, településüzemeltetési, konyhai felada-

tok koordinátora munkakör betöltése. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Bodnár László polgármester szóbeli kiegészítése: 
Rakamaz Város Önkormányzata jelenleg 205 fő közfoglalkoztatottat alkalmaz. 
Jelenleg a közfoglalkoztatottak által ellátott feladatok megszervezését, 
irányítását, koordinálását az alpolgármester asszony látja el, ami miatt az egyéb 
feladatainak ellátására nem jut elegendő ideje, ezért a Képviselő-testület 2015. 
október 15. napjától 1 fő közalkalmazotti álláshellyel megemelte az 
önkormányzati létszámot. Úgy gondolom, hogy a konyhai feladatok ellenőrzése 
is nagyon fontos feladat lenne. Amennyiben ezen feladatok ellátása fokozottan 
ellenőrzésre kerülne, akkor megtakarítást, majd azzal az ételek minőségének 
javulását érhetnénk el. A hivatal dolgozói tartottak már ellenőrzést a konyhán, 
ami meglehetősen riadalmat okozott a dolgozók körében. Ez is azt mutathatja, 
hogy szükséges az ellenőrzések végrehajtása. Véleményem szerint amennyiben 
folyamatosan ellenőrzés alá vonjuk a konyhát, azzal eredményeket lehet elérni. 
Most egy új számítógépes programmal dolgoznak, amivel nyomon lehet követni 
a beérkezett nyersanyagot, illetve az elkészített ételek mennyiségét. Eddig ezt mi 
nem láttuk. Másik feladat a településüzemeltetési feladatok ellátása, mely az 
önkormányzat kötelező feladata. Ezen feladatok ellátása nagyrészt 
közfoglalkoztatottakkal történik, akik csoportokba osztva végzik munkájukat.  
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Van olyan csoport, akikkel nincs probléma, van azonban olyan csoport is, 
akikkel több gond van. Úgy gondolom, hogy egy állandó személy jelenléte 
szükséges a munkák megfelelő elvégzéséhez. Alpolgármester asszony nem fogja 
magára hagyni a kinevezésre kerülő koordinátort, segíteni fog a feladatok 
megfelelő ellátásában. Kőpájer István személyében biztosítottnak látom a 
közmunka program, településüzemeltetési, konyhai feladatok koordinátori 
feladat ellátását. Az alkalmazásával kapcsolatos egyeztetés megtörtént, a 
jelenlegi munkáltatója 2015. november 1. napjával teszi lehetővé a kinevezését.  
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
147/2015. (X.21.) számú 

h a t á r o z a t a  
 

közmunka program, településüzemeltetési, konyhai feladatok  
koordinátora munkakör betöltése 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A közmunka program, településüzemeltetési, konyhai feladatok koordinátora 
munkakör betöltéséről szóló előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
 
3. napirendi pont: Iskolaorvosi feladatok ellátására megbízási szerződés kötése. 

 Előadó: Bodnár László polgármester  
 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
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H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet elfogadását. 
 
 
 

Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezetet 
szavazásra bocsátotta. 
 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
148/2015. (X.21.) számú 

h a t á r o z a t a  
 

iskolaorvosi feladatok ellátására megbízási szerződés  
kötése 

 
A Pénzügyi Bizottság 
 
Az iskolaorvosi feladatok ellátására megbízási szerződés kötéséről szóló 
előterjesztést megtárgyalta, a határozat-tervezetet a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja. 
 
 
4. napirendi pont: A Beregvíz Víz- és Csatornamű Üzemeltető és Szolgáltató 

Kft. elbirtoklási kérelmének megtárgyalása. 
Előadó: Bodnár László polgármester  

 
 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Fotta Csaba: 
Javaslom a Pénzügyi Bizottságnak a határozat-tervezet A. alternatívájának 
elfogadását. 
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Kérdés, hozzászólás nem lévén Fotta Csaba elnök a határozat-tervezet A. 
alternatíváját szavazásra bocsátotta. 
 

 
A Pénzügyi Bizottság 2 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta: 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Pénzügyi Bizottságának 
149/2015. (X.21.) számú 

h a t á r o z a t a  
 

önkormányzati vagyon elbirtoklása iránti kérelem megtárgyalása 
 
A Pénzügyi Bizottság 
 
A BEREGVÍZ Víz- és Csatornamű Üzemeltető és Szolgáltató Kft. (4800 
Vásárosnamény, Nyíregyházi út 1.) önkormányzati vagyon elbirtoklása iránt 
benyújtott kérelmét megtárgyalta, a határozat-tervezet A. alternatíváját a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 

 
 
 
Mivel több napirendi pont nem volt, Fotta Csaba elnök 850 órakor az ülést 
bezárta. 
 
 

K.m.f.    
 
 
 

           Fotta Csaba     Krausz Csaba 
                        a bizottság elnöke                  a bizottság tagja                                     

 
 

Kőpájer Istvánné 
jegyzőkönyvvezető 


